


Rozdělení gescí a krajů



Plnění strategie  -Marcel 

Pirátskou strategii není možné naplňovat a to ani v základních obrysech. Strategie 
totiž určuje pro rok 2021 cíl vyhrát volby a sestavit vládu. Tento cíl nejen, že nebyl 
naplněn, ale současně se poslanecký klub zmenšil o více než 80 % a až do cca 
poloviny roku 2021 stabilně rostoucí preference strany se zásadně propadly. Tudíž 
cíle strategie stavějící na cíli pro rok 2021 staví na nereálných předpokladech a jejich 
naplnění je též nereálné.

Také je dobré podotknout, že existuje několik typů strategií. Bohužel, ve straně 
panuje poměrně velké zmatení ohledně toho, co která strategie je. Marketingovou 
strategii vypracovává MO. Vypracování politické strategie se ujal Jakub Michálek. 
Proběhlo prvotní připomínkování a bude představena Jakubem Michálkem na 
červnovém zasedání. Pirátskou strategii vypracovává RP. Pro strategii řízení strany 
má RP v úmyslu ustanovit pracovní skupinu, což se bohužel opozdilo ze zdravotních 
a rodinných důvodů.



Plán práce na další období 

Ivan:

Respekt je profi
• Musí se posunout implementace výsledků Projektu, nabrat více 

lidí do pracovní skupiny
• probíhá výběrové řízení na Koordinátory prevence, vrby, v 

řešení je vytvoření pozice ombudsmana
• nyní probíhá implementace některých základních bodů, 

prioritou body 38-41(např. vypsání VŘ na ombudsmana, 
vytvoření anonymního/neanonymního nahlašování)

• Denisa tvoří timeline projektu na žádost Matěje a Lydie



Hanka

Volební výbor
• schválen komunální program pro letošní volby
• schváleny rozpočty pro komunální a senátní kampaň, strategie 

kampaně
• probíhají vyjednávání k podporám kandidátů do Senátu
• rezignace Michala Macka a Štěpána Drtiny, náhradníkem je 

Antonino Milicia

Právní tým
• Ve 2Q agenda stála z důvodu práce na volbách →plánované 

aktivity přesunuty do 2.pololetí



Blanka

Ideová konference
• více info na kompas.pirati.cz
• registrace: https://ankety.pirati.cz/424994?lang=cs
• 17.-19.6.2022 v kulturním centru Střelnice

Priority 2023 

• tvoří se seznam priorit na rok 2023, v červnu by mělo dojít ke 
svolání schůzky RP/RV/odbory k doladění dalšího postupu

Senioři na Palubě 

• vytvořen oficiální tým pod RP, zvolna se rozbíhá aktivita a 
zapojování členů do resortních týmů



Vývoj členské základny
Analýza vývoje a stanovení případného dalšího postupu
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Martin
1. Pirátská
• změna jednatele z Ivana na Martina (již zapsáno)
• do 24. 4. probíhalo VŘ na jednatele 1. Pirátské 

(https://forum.pirati.cz/viewtopic.php?f=572&t=60959)
• aktuálně jednáme s jediným zájemcem (dvojice), projednáváme byznys plán a formát 

spolupráce. V červnu by měla zasednout výběrová komise a finálně rozhodnout.

Institut π
• vybrán ředitel Petr Zámečník
• proběhla schůzka RP (Martin, Blanka) se zástupci správní rady a ředitele
• v řešení funkce kontrolora, vyjasnění potřeby jeho existence a definice jeho pravomocí a 

povinností

Průzkum veřejného mínění
• podíleli jsme se na něm finančně - 175k Kč (https://piroplaceni.pirati.cz/zadost/23247/)
• nyní jsou nám představovány výsledky šetření a začíná se s nimi pracovat

Reforma odborné sekce

• aktuální plán je udělat průzkum mezi vedoucími resortních týmů ohledně fungování jejich 
týmů a jejich doporučení. Z toho následně vytvoříme výstup, co, kde a jak případně změnit, 
abychom situaci zlepšili. Chceme tím reagovat na změny, které nastaly po volbách a 
případnými změnami zjednodušit a zefektivnit celý systém.

https://forum.pirati.cz/viewtopic.php?f=572&t=60959
https://piroplaceni.pirati.cz/zadost/23247/


Celé RP

Komunikace dovnitř strany

Pravidelná DISCO - je zájem ze strany RV o účast (na červnovém počítáme s Daliborem 
a Šárkou), o poslední termín před prázdninami si zažádala Olga s Lukášem Koláříkem, 
probíhá diskuze, jak formát pozměnit, aby byl atraktivnější (řešeno na zasedáních RP, 
RP+PKS, speciálních callech), většinová shoda na tom, že od září by byl každý týden 
stanovený pravidelný den a čas a s členskou základnou by se komunikovala 
nejaktuálnější témata (za přítomnosti vládního týmu, náměstků, poslaneckého klubu)

Setkání RP+PKS 1x za 2 měsíce

Snažíme se účastnit schůzí vedoucích odborů, které se konají 1x za 14 dní

Výjezdy do krajů - rozdělení dle gescí. Již jsme navštívili Prahu, Středočeský, Plzeňský, 
Pardubický, Olomoucký, Moravskoslezský kraj a Vysočinu. Zároveň probíhá aktivní 
komunikace s krajskými PKS



Díky za pozornost!


